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Consell de Barri Carmel 
  

Data:  05 de novembre de 2024 a les 19:00 hores 

Lloc:  Biblioteca El Carmel Juan Marsé – Carrer de la Murtra 135-145 
 

  

Assistents:   
-Taula:   
Sergi Perea   Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó   
Lluis Rabell Regidor del Districte Horta-Guinardó 
Elena Amat 
Rodrigo Reyero 
Montse Montero 
Alba i Sergio 

Gerent del districte Horta – Guinardó 
Conseller del barri El Carmel 
Vicepresidenta del consell de Barri del Carmel 
Empresa encarregada dels pressupostos participatius 

 

-Grups polítics representats:  PSC, BCN-Comú, ERC, JuntsxCat i PP 
 
-Entitats representades:  Associació de comerciants del Carmel  
 
-Veïnes i veïns assistents:  30 

 

Ordre del dia:  
1. Informació del procés dels Pressupostos Participatius  

2. Informació d’obres i projectes del barri  

3. Torn obert de precs i preguntes 

 
  
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull d’acords.  
  
El conseller del barri inicia la sessió i presenta la taula. A continuació explica l’ordre del 
dia de la sessió del consell i dona pas a l’empresa encarregada dels pressupostos 
participatius.  
 
  

1. Informació del procés dels Pressupostos Participatius 
 
L’Alba, de l’empresa encarregada dels Pressupostos Participatius, explica que ja 
ha començat la segona edició dels pressupostos. Fins el 29 de novembre està 
obert el termini per poder presentar propostes de projectes.  
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Els Pressupostos Participatius van ser un pacte de ciutat, que després de la gran 
rebuda de la primera edició es van portar al Consell de ciutat. És on els ciutadans 
proposen projectes i mitjançant un procés de selecció surten pressupostos. 
Enguany hi ha 30 milions d’euros d’inversió directa a la ciutat de Barcelona. Per 
veure la magnitud, a l’edició anterior es van presentar 1982 projectes, dels quals 
van ser validats tècnicament 823. D’aquest 204 van ser prioritzats i 124 van passar 
a votació, i havent-se executat 72 projectes. Exactament, pel districte Horta- 
Guinardó hi ha un pressupost de 3.000.000 euros.  

 
Tipologies de projectes que es poden presentar:  

- Millora de l’espai públic, amb llindar econòmic mínim de 100.000 euros  
- Millora d’equipaments municipals, amb un llindar econòmic mínim de 50.000 

euros  
- Adquisició i rehabilitació d’edificis per l’ús municipal, amb un llindar econòmic 

mínim de 50.000 euros 
 

Hi ha diferents maneres de participar com a ciutadans:  
 

1. Participant de les sessions de debat. Es realitzen diferents sessions 
deliberatives on debatre amb altres veïns i veïnes quins projectes d’inversió 
poden millorar la vida del barri.  

2. Presentant un projecte. A través del decidim.barcelona es poden presentar 
propostes de projectes d’inversió.  

3. Prioritzant els projectes. De les propostes presentades, 250 seran 
seleccionades per la proposta final, 25 per districte: les 23 amb més suport 
més 2 de l’Assemblea d’Infants. 

4. Votació. Es pot votar a partir dels 14 anys, i es poden votar projectes del teu 
districte i d’un altre districte.  

 
Al districte d’Horta-Guinardó es van poder realitzar diferents projectes. Es poden 
veure  a la memòria pública penjada al web:  

- Rehabilitació del Parc del Guinardó. 
- Carril bici de la Ronda del Guinardó  
- Remodelació del Casal de la Font d’en Fargues 
- Millora del pati de l’Escola de les Aigües 
- Rehabilitació del poliesportiu de les Coves d’en Cimany  
- Remodelació de l’enllumenat del Carrer Sorolla 

 
No es poden presentar qualsevol tipus de projecte. N’hi ha que no són objecte dels 
pressupostos participatius, com per exemple aquells projectes que són programes 
formatius, compra de vehicles, contractació de personal, millores en la xarxa de 
transport públic o creació de serveis determinats. Han de ser coses que es quedin 
per la ciutadania i han de ser projectes que tinguin un final.  

 

Llindars econòmics: en el districte, en funció de la categoria, és d’1.500.000 euros. 
És la meitat dels pressuposts que s’ha adjudicat al districte. Depèn de les tipologies 
hi ha un límit: en la millora de l’espai públic, són 100.000 euros, i per les altres dues 
tipologies el mínim són 50.000 euros.  
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Les propostes només es poden presentar per la plataforma Decidim. Es donarà 
suport a tothom que ho necessiti. Els projectes han de tenir un títol i presentació de 
la proposta, a qui va dirigit, la ubicació i altres dades opcionals (fotografies). Es pot 
fer seguiment des del moment en què es penja al web. S’han de prioritzar 25 
propostes per districte.   

 
Hi haurà diferents punts mòbils al districte per poder donar a conèixer a la 
ciutadania el procés i donar suport per fer les propostes. També hauran diferents 
sessions de debat.  

 
Calendari del procés:  

 

           Fase 0: Informació de l’inici del procés (25 setembre) 
Fase 1: Debats i presentació de propostes (7 d’octubre fins al 28 de novembre) 

         Fase 2: Valoració tècnica de les propostes (desembre 24 – gener 25) 
         Fase 3: Suports o priorització de les propostes (14 – 21 febrer 25) 
         Fase 4: Concreció de les propostes (22 de febrer – 5 d’abril del 2025) 
         Fase 5: Votació final de les propostes (6 – 11 d’abril del 2025) 

            Fase 6: Avaluació i seguiment de l’execució dels projectes (12 d’abril del 2025) 
 

El regidor Lluís Rabell esmenta que els infants menors de 14 anys, edat mínima per   
la votació al Decidim, podran fer propostes igualment a les escoles i que hi haurà 
dos projectes fets per infants a la votació final.  

 
2. Informació d’obres i projectes al barri   

  
El conseller del barri dona pas al regidor del Districte, Lluís Rabell, per explicar 
les actualitzacions dels principals projectes i actuacions del barri: 

 
a. Millora de la seguretat i l’eficiència energètica del Túnel de la Rovira: És 

un dels túnels més antics de la ciutat i ja presenta deficiències estructurals; 
s’ha de posar al dia perquè sigui una infraestructura eficient. Pel que fa a la 
modernització del Túnel de la Rovira, el projecte executiu està en fase de 
licitació amb un pressupost d’execució d’obra de 17,5 milions d’euros. La 
previsió d’inici d’obres serà el 2 de desembre amb una duració aproximada 
de dotze mesos i mig. Es farà una reunió informativa el 26 de novembre, per 
explicar les diferents fases d’intervenció de l’obra, per explicar les molèsties i 
inconvenients que hi haurà. Tot això és un avançament de la reforma de la 
Rambla del Carmel que fa tant temps que es demana al barri. L’objectiu 
d’aquesta reforma és que la rambla quedi integrada en el barri i no sigui 
només la limitació de barris. És una obra que es farà en cinc fases que 
s’aniran explicant i fent a poc a poc.  

b. Millores en la gestió del turisme: mesura de govern per a la Gestió 
Turística 2024 – 2027: Des de la Casa Gran s’està intentant millorar la 
gestió del turisme amb la ciutadania. En el districte d’Horta- Guinardó és el 
cas del Parc Güell. La setmana que ve hi haurà una reunió dels districtes de 
Gràcia, Horta – Guinardó i el Parc Güell. Una de les millores és la 
incrementació del cost de l’entrada del Parc Güell de 10 euros a 18 euros i 
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s’estableix la venda anticipada com única via de compra. També l’augment 
de la taxa turística fins al seu límit legal (4 euros per persona i nit). El projecte 
Zona Bus 4.0 cerca limitar, endreçar i governar les parades i estacionaments 
d’autocars discrecionals turístics. Es preveu que es quadrupliquin els preus 
que paguen els autocars turístics per aparcar a la ciutat (de 20eur a 80eur). I 
l’aplicació del decret llei 7/2023 per extingir els 10.101 pisos turístics que hi 
ha la ciutat amb l’objectiu de garantir que el màxim nombre de pisos es 
destinin a ús residencial. El novembre del 2028 ja no hi haurà HUT a la 
ciutat.   

c. Escales mecàniques del Passatge de la Mulassa: Obra en execució des 
de juliol del 2024 fins a l’agost del 2025 amb un pressupost de 2,2 milions 
d’euros sufragats amb Pla de Barris Carmel 2021-2024. Han de ser dos 
trams d’escales mecàniques reversibles, per connectar la plaça Font de la 
Mulassa i el carrer Dr. Bové, que són carrers que tenen un desnivell de 14 
metres entre ells. També es preveu la rehabilitació de les escales manuals 
existents, el soterrament del cablejat aeri i la renovació de l’enllumenat i el 
mobiliari urbà.  

d. Arranjament i millora dels Jardins Jaume Planas i Alemany: El projecte 
neix per resoldre l’accessibilitat de l’espai i actualitzar l’oferta lúdica col·locant 
uns elements més atractius que les actuals, creant una reserva d’espai per la 
memòria de Jaume Planas. Es pretén desmantellar la petita àrea de gossos 
que hi havia per traslladar-la una altra banda. El pressupost estimat 
d’execució és de 763.548 euros, i el possible inici d’obres seria al febrer amb 
una duració de 9 mesos.  

e. Arranjament i millora (soterrament de serveis) del Carrer Doctor Bové: 
Hi ha problemes a les voreres i amb els pals. S’ha creat un pla antipals per 
poder treure’ls de la vorera. Som el districte amb més pals de Barcelona. En 
aquest carrer s’han de soterrar totes les línies de serveis aeris elèctrics i de 
telecomunicacions amb la retirada dels 43 pals existents. També es 
renovaran els paviments de vorera, calçada i es farà vorada nova. Tot això té 
un pressupost estimat d’execució de 2,33 milions d’euros amb una durada 
d’obres d’11 mesos amb inici el febrer del 2025. Licitació d’obra imminent i 
possible inici al febrer. La inversió no és només de l’Ajuntament sinó que 
l’empresa Endesa farà el cablejat i l’Ajuntament farà la canalització pública 
dels cables.   

f. Arranjament de les escales convencionals del Passatge Ceuta i Carrer 
Coves d’en Cimany: S’ha de fer l’arranjament del passatge amb la finalitat 
de millorar l’accessibilitat de les escales. Es proposa l’eliminació d’obstacles 
amb el grapat de les línies aèries, la renovació de les xarxes de serveis 
existents i l’arranjament general del passatge. La contractació de la redacció 
de l’avantprojecte és al primer trimestre del 2025. El pressupost de redacció 
del projecte és de 60.000 euros i el pressupost estimat d’execució d’obra és 
d’1 milió 300 mil euros.  

g. Transformació de la plaça de l’Esvoranc: El mes de setembre es van 
iniciar les obres de construcció de l’edifici d’habitatges que està efectuant 
l’empresa INCASOL, un edifici que consta de 15 habitatges de lloguer social i 
en els baixos de l’edifici hi haurà un local de l’Ajuntament d’equipament 
(PIAD). Unes obres que finalitzaran el setembre del 2025 amb un pressupost 
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de 2,3 milions d’euros. Al mateix temps s’ha de fer la reurbanització de la 
plaça i un nou equipament. Aquest projecte executiu està pendent 
d’adaptació tècnica amb un pressupost estimat de 0,5 milions d’euros i 1,3 
milions d’euros respectivament. Tot això es farà amb un pla de reactivació i 
regeneració de les places del Carmel. Volem tenir una mirada general i no 
anar traspassant els problemes de plaça en plaça.  

h. PEUMU per a la regulació del nou Institut Escola Mirades: El Consorci 
d’Educació de Barcelona ha promogut el PEUMU amb l’objectiu de permetre 
l’ampliació del centre perquè passi a acollir el programa funcional d’un IES. 
Els volums ja es troben edificats actualment i es proposa intervenir en 
l’interior dels mateixos sense edificar-ne de nous. L’aprovació definitiva va 
tenir lloc el passat 28/06/2024 i té un pressupost aproximat d’1,92 milions 
d’euros.  

i. Obres de manteniment del pont de l’Av. de l’Estatut de Catalunya – 
carrer Lisboa: Les obres han consistit a executar diverses actuacions al 
fonat del formigó i al mur de l’estrep muntanya (retirada d’escrostonaments i 
filferros embeguts, neteja de la superfície, demolició del formigó en mal estat, 
pintura i injecció de resines sintètiques). Obra executada entre el juny i juliol 
2024 amb un pressupost 27 mil euros.  

j. Obres d’arranjament del talús de la Carretera del Carmel, 38-40: Obra 
executada el setembre amb un pressupost de gairebé 40 mil euros on s’han 
fet treballs de manteniment per tal de garantir la salubritat, higiene i seguretat 
de l’espai, amb una superfície de 4338 metres quadrats.  

k. Obres de substitució i perllongació de la barana de la Carretera del 
Carmel, 38 – 40: Obra adjudicada i l’execució serà el desembre d’enguany 
amb un pressupost de gairebé 44 mil euros. Es preveu la fabricació i 
col·locació d’una nova barana que substitueixi l’existent (amb patologies 
d’oxidació i corrosió) i perllongui la seva llargària fins a arribar als primers 
metres del carrer Albert Llanas.  

l. Obres de reforma interior del local comercial situat al carrer Dante, 163: 
Forma part del programa de l’Ajuntament Amunt Persianes, que consisteix en 
la compra pública de locals en planta baixa que posteriorment formen part 
d’una cartera de baixos de protecció oficial de lloguer per que les persones 
que vulguin impulsar el seu negoci tinguin un espai on fer-ho. Té un 
pressupost d’execució de 137 mil euros i s’ha acabat d’executar ara al 
setembre. Hi ha hagut un altre local al carrer Santa Rosalia, 120 per un 
pressupost de 162 mil euros i l’obra ha estat finalitzada al setembre.  

m. Obres d’adequació d’una aula STEAM a la biblioteca Juan Marsé: 
Incorporació d’una aula STEAM per tal que les escoles del barri puguin dur a 
terme activitats complementàries de les matèries de ciències i tecnologia; 
l’objectiu és aprendre mitjançant la mateixa pràctica i el treball en equip. Obra 
en execució que té finalització al desembre d’aquest any amb un pressupost 
de gairebé 72 mil euros.  

n. Pla de Barris Carmel 2025 – 2028: Aquesta tercera edició del pla consolida 
algunes de les polítiques ja començades i es proposa intervenir de manera 
més focalitzada i intensiva en els barris que ja formaven part de les edicions 
anteriors. Se centra la intervenció en aquells àmbits que són els causants 
més directes de la desigualtat i focalitza la mirada en aquells col·lectius que 



  6  

més pateixen els efectes i les conseqüències d’estar en situació de 
vulnerabilitat. Abans d’acabar l’any hi haurà una comissió de seguiment on 
s’explicaran quins són els projectes que s’han anat treballant i quins es 
podran tirar endavant al barri.  

o. Pla de Prioritats d’Intervenció a l’Espai Natural del Parc dels Tres 
Turons: l’objectiu del pla és disposar d’un full de ruta on es valori el nivell de 
gradació de diversos àmbits: treballs previs, definició i delimitació de camins, 
actuacions en el sòl i revegetació, obres de modernització relacionades amb 
temes de seguretat (il·luminació, sortides d’emergències) i construcció d’un 
embassament soterrani per recollir les aigües freàtiques i així evitar 
inundacions. El pla preveu un total de 35 àmbits i els diferencia segons el seu 
nivell de prioritat d’intervenció.  

p. Pla Integral de la Plaça Pastrana i entorns: Es basa no només en la 
prevenció i seguretat de l’espai sinó, sobretot, en l’abordatge de les 
problemàtiques que persisteixen en aquesta plaça en concret, per tal de 
poder assegurar una bona convivència a l’espai públic, alhora que millorar la 
qualitat de vida de les persones usuàries de la plaça. Durant l’any 2024 s’ha 
fet una tasca de diagnosi i anàlisi de la situació tenint en compte diversos 
indicadors que ha permès establir uns objectius generals.  

q. Pla Clima Escola: IES Coves d’en Cimany: Instal·lació d’equips de 
climatització per aerotèrmica (fred i calor de plaques fotovoltaiques per a la 
producció de l’energia elèctrica que consumeixen aquests aparells 
climatitzadors). La primera fase del projecte (2024) s’ha fet a 24 centres 
educatius de Barcelona, 1 al districte d’Horta – Guinardó, amb un cost de 
14,16M d’euros. La segona fase el 2025, seran 30 centres educatius de 
Barcelona, 4 a Horta – Guinardó. El període 2024 – 2029 seran 170 centres 
eductius de Barcelona, 21 a Horta-Guinardó, 100M d’euros (provinents de la 
fiscalitat turística).  

r. Represa de la plantació d’arbrat a la ciutat: Es reprèn la plantació d’arbrat, 
garantint el reg permès per l’actual fase d’alerta per sequera. La previsió és 
poder plantar uns 7.500 arbres fins a la primavera de 2026 sempre que no hi 
hagi noves restriccions. A la primera fase es plantaran 2.000 arbres a la 
ciutat, dels quals 342 seran al districte d’Horta- Guinardó i 32 al Carmel. 

s. Butlletí del Districte d’Horta-Guinardó: Amb l’objectiu de millorar la 
comunicació amb la ciutadania s’emprén una campanya de difusió del Butlletí 
del Districte. Tots els equipaments del districte tindran cartells informatius on 
s’expliquen els passos per fer la subscripció. És un enviament setmanal via 
correu electrònic, amb possibilitat d’escollir àmbit districte o barri/s, amb 
informació dels òrgans del Districte, actes, obres, activitats, festes, serveis i 
molt més. 

t. Web de comerç del Districte Horta - Guinardó: On estan tots els 
establiments del districte geolocalitzats en un mapa juntament amb una fitxa 
d’informació sobre horaris, contacte... A més, es publiquen totes les notícies 
relacionades amb campanyes comercials, recursos i serveis al comerç de 
proximitat com formació, digitalització, contractació de personal, traspàs del 
negoci o ajuts i subvencions. 

u. Altres demandes de la Comissió de Seguiment:  
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- Estat de la petanca situada a la Boca Nord: s’han iniciat els tràmits 
per regularitzar la sessió de l’espai d’ús exclusiu de les petanques i el mes 
de juny es va realitzar una inspecció de l’espai exterior i interior. S’ha de 
crear el projecte.  
- Enderroc de la finca del carrer Santuari: s’ha procedit a l’enderroc i 
en principi s’hi farà una extensió d’equipaments esportius escolars. Fins 
llavors es podrà fer servir com aparcament.  
- Paviment del carrer Conca de Tremp – Carrer Lugo: S’ha sol·licitat a 
Becasa, empresa encarregada, que valori la col·locació d’un embornal.  
- Camí de terra al final del carrer Bové: Els serveis tècnics faran una 
inspecció per fer una proposta d’intervenció en aquest espai.  
- Queixes pel funcionament de l’ascensor inclinat del C. De l’Alguer: 
s’ha sol·licitat al Departament d’Estructures Vials l’informe de disponibilitat 
d’aquest ascensor.  

 
3. Torn obert de paraules.  

  
En primer lloc, el conseller del barri convida a intervenir les persones que han 
formulat preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible 
disposar de la resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la 
informació al/la ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  
 
Intervenció  Resposta  
Olvido Gonzalez, veïna 
• On s’ha d’anar per que en el terrat 

de la Rambla cantonada carrer 
Llobregós, on s’estan construint un 
magatzem, el facin sencer de nou, 
ja que té amiant? 

• Un edifici situat al carrer Tolrà 
cantonada carrer Llobregós està 
completament tancat per que no 
s’hi posi ningú, però a la part de 
baix han fet unes petites finestres 
que estan plenes de rates, gats, 
palomes... Els hi farà arribar les 
fotos perquè ho vegin.  

Regidor:  
• Li agafaran les dades per poder 

solucionar els problemes.  
 

Alfonso Segura, veí 
• Als aparcaments de minusvàlids 

del barri amb matricula, moltes 
vegades no coincideixen les 
matrícules dels cotxes aparcats.  

• Hi ha diversos carrers del barri 
que es troben en molt mal estat.  

• Al carrer Calderón de la Barca 67-
69 hi ha un arbre que fa perillar els 
autobusos quan han de passar per 
allà.  

Regidor:  
• Han de donar avisos a la GU 

perquè puguin anar i mirar-ho.  
• Li agafen les dades per poder 

solucionar i parlar dels carrers 
afectats.  
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Paquita, veïna del carrer Tolrà 
• Han posat 6 contenidors de 

reciclatge més, i tota la gent que 
treu els trastos vells en un carrer 
que és petit.  

• Hi ha unes llums al carrer que no 
il·luminen prou. 

Regidor:  
• Parlaran amb l’empresa 

encarregada, Valoriza, per veure 
que diuen sobre el tema. 
Normalment la col·locació son per 
raons tècniques. La gent no pot 
treure els trastos en dies que no 
és l’oficial, quan hi hagin cal fer un 
avis o un IRIS.  

• Prenen nota de la il·luminació.  
Antonio Gil, veí 
• Just al final del carrer Dr. Bové, on 

l’autobús dona la volta l’asfalt es 
troba en mal estat.  

• Les obres de les escales de la 
Mulassa, quan porten el formigó 
es bloquegen les voreres i es 
podria col·locar a operaris per 
tallar el carrer.  

• Per educació i respecte a la gent 
que està parlant o preguntant, que 
els membres de la taula no facin 
ús dels mòbils.  

Regidor:  
• Visitaran l’obra i comentaran amb 

els operaris que facin la feina que 
han de fer.  

• Si es fan servir, almenys amb el 
seu equip és per recollir informació 
de la demanda del veí en qüestió. 

 
 

Encarna, Carmel Comerç,  
• Els locals que s’han comentat: 

com s’accedeix aquest local, hi 
hauria ajudes socials? 

• Cada vegada hi ha menys espais 
per aparcar per accedir a la zona 
del comerç.  

• S’ha arribat a fer el solapament 
d’aparcament fins al carrer Dante? 

• La poda d’arbres no es fa i s’ha 
enviat diversos correus a Parcs i 
Jardins i diuen que no ho faran. 
No llueixen les llums de Nadal.  

• Al carrer Dante hi ha problemes de 
connexió amb l’electricitat i els 
comerciants no s’hi poden 
connectar.  

• Es farà un desplegament de 
seguretat per la campanya de 
Nadal? 

Regidor:  
• Sobre la il·luminació van agafant 

nota de tots els carrers.  
• La poda d’arbres és Parcs i 

Jardins qui s’encarrega i el seu 
criteri, ho parlaran amb ells.  

• Aviat tenen la reunió amb GU i 
Mossos per parlar sobre temes de 
seguretat al Districte.  

 Antonio, veí,  
•  Què passa amb el solar de la 

Paula? No ha tingut resposta. 
• Hi ha una bicicleta abandonada 

des del mes de maig i no es fa res.  
• Cablejat elèctric pels carrers i no 

Conseller tècnic: 
• No és cert que no se’l va trucar, 

sinó que no li va agradar la 
resposta donada. Del solar de la 
Paula es va fer una neteja.  

Gerent:  
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hi ha manera de què les 
companyies facin la feina. 

• És un dels solars previstos per a 
millorar. Els processos de 
l’administració són lents, però a 
vegades no es pot fer tot tan ràpid.  

Montse Montero, AAVV,   
• La sessió informativa del 26/11 

podria ser al barri? 
• Hi haurà accés a aquestes 

millores econòmiques pel barri? 
• Hi ha zones del Carmel que estan 

en via d’expropiació, els veïns 
volen saber què poden fer. 

• Mai s’acaben d’arreglar les coses 
al barri. Hi ha pals i cables 
d’electricitat penjant pels carrers.  

• Li sembla molt bona idea el 
projecte de la reactivació de les 
places del Carmel, però fa molts 
anys que ho fan. 

• On s’han d’apuntar el veïnat per 
poder accedir els pisos de la plaça 
de l’Esvoranc?  

• Als locals comercials com es 
podrà accedir? 

• S’ha de repassar el Pla de Barris 
perquè hi ha vegades que es fan 
les coses amb deficiència, com 
ara el programa Habita: hi ha 
persones que ho estan deixant.  

Regidor: 
• Està organitzada al districte 

perquè afecta diversos barris.  
• Hi haurà un retorn dels diners que 

es recullen del turisme. Hi ha 
reformes que es poden 
subvencionar amb el Parc Güell o 
d’altres. 

• S’ha de mirar el tema dels locals 
perquè no saben ven bé qui porta 
el tema, ja els enviaran la 
informació.  

• Els hi ensenyaran tots els 
projectes que es volen fer al barri.  

• És necessari més zones d’ombres 
en tota la ciutat.  

 
Gerent:  
• Respecte el carrer Murtra, 81, tota 

aquella parcel·la està feta la 
consulta a Urbanisme i ens consta 
que és un procés llarg i que cal fer 
amb molta cura.  

Cristian Catalan, veí,  
• Com es fan arribar les propostes 

que es pengen a l’app de 
l’Ajuntament? 

• Carrer Pantà de Tremp: l’asfalt 
està en molt males condicions.  

• Hi ha algun pla d’integració social? 

Conseller del barri:  
• Li agafen les dades per poder 

saber quines són les propostes i 
per parlar dels contenidors.  

Tomàs, AFA Institut Escola Coves 
d’en Cimany,  
• Del Pla Clima, estan molt contents 

d’haver sigut escollits, ja que era 
un tema preocupant a les aules.  

• Volen fer una proposta que ja la 
faran arribar a la comissió de 
seguiment sobre la mobilitat al 
barri. S’han de fer més zones de 
pacificació al voltant de les 
escoles igual que la seguretat 
viària o problemes de decibels per 
part de vehicles de motor.  

Regidor: 
• Es va tenir una reunió a la Casa 

Gran amb la primera Tinent 
d’Alcalde, Laia Bonet, per parlar 
sobre alguns problemes de la 
mobilitat en alguns barris i poder 
pacificar aquestes zones.  
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Es dona per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 21:00 hores.  
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=XRBxZPi3aFg 

https://www.youtube.com/watch?v=XRBxZPi3aFg

